
اخبارخبر كوتاه
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان در نشست خبری عنوان کرد:

امسال به جهت نگاه وزارت نیرو موضوع  سازگاری با کم 
آبی را  بجای مقابله با کم آبی مورد توجه قرار دادیم

اصفهان- مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان 
اصفهان: سال گذشته در توسعه و واگذاری  شبکه های 
توسعه  جهت  در  را  منابع  و  زدیم  رکورد  فاضلاب 
شبکه های آب و فاضلاب و خدمت رسانی به مشترکین 
بکار گرفته ایم و ظرف یک برنامه سه ساله قرار بود 
شبکه فاضلاب شهر اصفهان به عنوان اولین کلانشهر 
اصفهان به اتمام برسد که از سال 96 شروع شد و 

خوشبختانه این اتفاق افتاد.
یکم تا هفتم تیرماه در تقویم کشور به عنوان 
هفته صرفه جویی در مصرف آب نامگذاری شده و به 
همین مناسبت طی یک نشست خبری که با حضور 
اصفهان،  استان  فاضلاب  و  آب  شرکت  مدیرعامل 
معاونین ایشان و اصحاب رسانه در سالن فرهنگ این 
شرکت برگزار شد، به تشریح و گزارش عملکرد شرکت 

پرداختند.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان 
با اشاره به هفته صرفه جویی در مصرف آب گفت: 
بیش از 20 سال است این عنوان را در تقویم رسمی 
کشور داریم ولی این موضوع مهم در استان اصفهان 
صرفا به یک هفته بسنده نشده و به جهت شرایط 
سخت آب تمام طول سال به بحث مدیریت مصرف 

آب توجه داریم.
مهندس هاشم امینی با بیان اینکه موضوع آب و 
خشکسالی در کشور به عنوان یک واقعیت مطرح است 
افزود: نباید صرفا به هفته صرفه جویی در مصرف آب 
بسنده کرده و تمام بخش ها باید در خصوص مصرف 
بهینه آب و راهکارهای متداول در دنیا قدم برداریم و 

فرهنگسازی کنیم.
مدیرعامل شرکت آبفا استان با اشاره به اینکه 
یکی از واقعیت های کشور ما که کمتر به این ظرفیت 
توجه شده خودباوری است که رسانه ها می توانند 
این خودباوری ملی را در کشور تقویت کنندتصریح 
کرد:هم اکنون مشکل آب در کشور ما وجود دارد و در 
دنیا راه حل هایی برای آن وجود دارد اگر به این باور 

برسیم می توانیم با آن مقابله کنیم . 
 مهندس امینی به نقش مردم در عبور از بحران 
کم آبی پرداخت و اظهار داشت: یکی از راهکار عبور 
از شرایط سخت آبی این است که همه آحاد جامعه 
می توانند با مصرف بهینه  نقش خود را  در عبور 
از بحران ایفا کنند امسال به جهت نگاه وزارت نیرو 
موضوع  سازگاری با کم آبی را  بجای مقابله با کم آبی 

مورد توجه قرار دادیم.

مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان 
با بیان اینکه سال آبی گذشته آورد رودخانه زاینده رود 
1 میلیارد و 100 میلیون مترمکعب بود اعلام کرد:  در 
سال گذشته از لحاظ  منابع آبی شرایط نسبتا مناسبی 
آبرسانی  دوم  سامانه  که  درحالیست  این  داشتیم 
اصفهان را در مدار نداریم اما خوشبختانه با پیگیری 

استاندار اصفهان این پروژه درحال اجراست.
وی افزود: امسال حجم آورد آب به پشت سد به 
465 میلیون متر مکعب کاهش یافته بطوریکه مدیریت 
آب استان و وزارت نیرو برا ی پشت سرگذاشتن این 
شرایط سخت، محدودیت هایی برای تخصیص آب 

شرب  قایل شد تا بتوانیم به فصل بارش برسیم . 
مهندس هاشم امینی گفت:میزان آب تخصیصی 
به شرکت آبفا استان در مواقعی از سال تا حدود 40 
درصد کم شد . این شرایط سخت البته فرصت هایی 
هم پیش روی شرکت گذاشت ازجمله  می توان به 
تلاش مجموعه شرکت آبفا استان بمنظور برون رفت 

مردم  از چالش کم آبی پرداخت
  وی خاطرنشان کرد: در حال حاضر گستردگی 
سامانه تله متری و مدیریت فشارکه شرکت آبفا استان 
اصفهان  از آن برخوردار است در هیچ کدام از استان 
های کشور وجود ندارد،بطوریکه تاکنون توانستیم از 
طریق این تکنولوزی تبعات بحران کم آبی را مهار 

کنیم.
مدیرعامل شرکت آبفا به یکی دیگر از راههای 
مهار بحران کم آبی در استان پرداخت و بیان داشت: 
توانستیم از طریق استفاده و توزیع  لوازم کاهنده که 
یک روش علمی برای مدیریت مصرف آب در منازل 
کنیم   بهینه  حدودی  تا  استان  در  را  مصرف  است 
بطوریکه لوازم کاهنده را در اختیار مردم قرار داده و 
هزینه آن را به صورت اقساطی از مردم دریافت نمائیم.
امینی ادامه داد: اعداد و ارقام گویای این است که 
در زمینه مصرف آب در چندسال گذشته حرکت های  
بسیار خوبی داشته ایم و اکنون حدود 90 درصد مردم 
اصفهان زیر 20 متر مکعب در ماه مصرف می کنند که 

کمتر از میانگین کشوری است. 
مدیر عامل شرکت آبفا اصفهان افزود: کارگروه 
سازگاری با کم آبی در کشور درصدد است استاندارد 
سرانه مصرف آب را از 20 متر به 15 متر تقلیل دهد، 
این درحالی است که همچنان در استان اصفهان این 
رقم حدود 11 و نیم مترمکعب برای یک خانوار در 

ماه است . 

میزان مصرف  اصفهان  استان  در  گفت:  امینی 
154 لیتر برای هر نفر در شبانه روز است که باید این 
مقدار را تا 110 لیتر کاهش دهیم و این موضوع در 
سایه تغییر رفتار مصرفی و استفاده از ابزارهای کاهنده 

مصرف آب است.
آهن  ذوب  شرکت  نیز  صنایع  در  افزود:  وی 
اصفهان میزان مصرف خود را از 2 هزار لیتر به زیر 
500 لیتر رسانده است، همچنین شرکت فولاد مبارکه 
و پالایشگاه اصفهان درحال استفاده از پساب فاضلاب 

شهری هستند و بقیه 
وی افزود: به جهت محدودیت منابع آبی بدون 
جیره بندی، محدودیت بر روی شبکه توزیع آب اعمال 
کرده ایم، ولی شبکه آب شرب کشش جیره بندی را 
ندارد و وزارت نیرو هم تاکید دارد شبکه با مدیریت 
فشار اداره شود. امینی با اشاره به اینکه تبعات منفی 
جیره بندی بیش از محسنات آن است تاکید کرد: 
ظرف یک ماه ظرفیت سد را می شود خالی کرد، اما 
اگر این اتفاق بیافتد با ماه های بعدی سال چه باید 
بکنیم؟  پس باید تصمیمات منطقی و مهندسی گرفته 
شود و با حفظ منافع و آرامش مردم، به این سمت 

حرکت کنیم.
وی گفت: بزرگترین آسیب در کشور، سیاسی 
شدن موضوعات است، با توجه به اینکه شرکت آبفا 
استان یک مجموعه کامل خدماتی است و نگاهش 

به مردم است.
امینی ادامه داد: سال گذشته در توسعه شبکه 
های فاضلاب و واگذاری شبکه های فاضلاب رکورد 
زدیم و منابع را در جهت توسعه شبکه های آب و 
فاضلاب و خدمت رسانی به مشترکین بکار گرفته ایم.
مردم  و  نهاد  مردم  های  سازمان  با  گفت:  وی 
در  جویی  صرفه  های  پیام  تا  ایم  داشته  مشارکت 
مصرف آب صرفا از زبان ما نباشد و انتقال مفاهیم و 

پیام از طریق آنها هم صورت بگیرد .
مدیر عامل شرکت آبفا اصفهان با تاکید بر اینکه 
تصفیه خانه دوم آب اصفهان از سال 86 باید اجرا می 
شده است، گفت: وظیفه شرکت آبفا استان ورود به 
این پروژه نبود، ولی ما هم کمک و مساعدت مالی می 
کنیم و 170 میلیارد تومان به شرکت آب منطقه ای 
برای ساخت تصفیه خانه آب کمک می کنیم برای 
اینکه 56 شهر و 300 روستا نباید تنها به یک تصفیه 

خانه وابسته باشد. 
وی افزود:گرچه مجری نیستیم وگرنه سعی می 

کردیم این موضوع زودتر به سرانجام  برسد. 
امینی با اشاره به اینکه در موضوع بیوتروریست 
و اقدامات پدافند غیرعامل آبفا استان یکی از شرکت 
از  استفاده  در حوزه  داشت:  بیان  است  پیشرو  های 
آب خاکستری با نظام مهندسی و شهرداری اصفهان 
جلساتی داشته ایم و قطعا باید از این آب برای بخشی 

از مصارف خانگی و فضای سبز استفاده کنیم.
به گفته مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب استان 
و  بزرگ  صنایع  پساب،  از  استفاده  فرصت  اصفهان 
شهرداری ها به سمت استفاده از پساب در کاربری 
های مختلف حرکت کرده و تصفیه تکمیلی پساب 
به عهده بهره برداران است و ما صرفا با استانداردهای 

تعریف شده پساب را واگذار می کنیم. 
وی ادامه داد: درحال حاضر حدود 24 متر مکعب 
آب از سد زاینده رود برای شرب استان اصفهان و یزد و 
کشاورزی چهارمحال و اصفهان تخصیص می یابد که 
بخشی مربوط به مصارف مجاز بوده و بخشی مصارف 
غیرمجاز است که به شدت وزارت نیرو ورود پیدا کرده 
که مصارف غیرمجاز را در استان بالادست و پایین 

دست کنترل کنند. 
امینی افزود: حدود 12 متر مکعب به اصفهان 
حدود  که  یابد  می  اختصاص  شرب  برای  یزد  و 
براساس  مابقی  و  اصفهان  به  معکب  متر   10.5
برنامه تخصیص وزارت نیرو به استان یزد می رسد 
و خوشبختانه یکی از کمترین میزان هدررفت آب 

در کشور را داریم.
وی اضافه کرد:  16.23 میزان آب بدون درآمد 
این  در  اول  استان  تفاسیر  این  با  و  است  اصفهان 

زمینه هستیم.
در  فاضلاب  شبکه  توسعه  درخصوص  امینی 
شهر اصفهان، نیز گفت:  ظرف یک برنامه سه ساله 
عنوان  به  اصفهان  شهر  فاضلاب  شبکه  بود  قرار 
از سال  اتمام برسد که  به  اولین کلانشهر اصفهان 

96 شروع شد و خوشبختانه این اتفاق افتاد. 
زمینه  در  اقدامات  مجموع  با  رابطه  در  وی 
اصلاح  به  منجر  که  بلندمدت  در  مصرف  مدیریت 
این  زمانی  بازه  : در یک  نیز گفت  رفتار می شود 
به  نسبت  درستی  رفتار  شود  می  باعث  اقدامات 
فرهنگسازی  که  چرا  باشیم  داشته  آب  مصرف 
با  باید  بیافتد و  اتفاق  چیزی نیست که به سرعت 
کارهای کوچک شروع کنیم و خسته نشویم تا به 

نتایج بزرگ دست یابیم.

رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت خراسان 
رضوی عنوان کرد:

صدور۸۵ پروانه بهره برداری با اعتباري 
بالغ بر ۷۴۲ میلیارد تومان

تجارت  و  معدن  صنعت،  سازمان  رئیس 
خراسان رضوی گفت : از ابتدای امسال تا کنون 
در استان 85 پروانه بهره برداری با اعتباري بالغ 
است.راضیه  شده  صادر  تومان  میلیارد   742 بر 
علیرضایی در نشست مطبوعاتي دومین نمایشگاه 
تخصصی تولید ملی اظهار کرد: موضوع نمایشگاه 
یکی از برنامه های سال حمایت از کالای ایرانی 
است، در برنامه تدوین شده برای امسال حمایت 
می  ایجاب  شد  ابلاغ  ما  به  که  ایرانی  کالای  از 
کرد که به صورت فصلی بتوانیم برای حوزه تولید 
کنیم. طراحی  پذیری  رقابت  فرآیندهای  ایرانی 
علیرضایي تصریح کرد: از 14 برنامه ای که اعلام 
و  صادرات  توسعه  وری،  بهره  ارتقای  بود  شده 
تولیدی  بنگاههای  توسعه  و  توزیع  نظام  اصلاح 
تا  را هدایت می کرد  ما  بود که  برنامه هایی  از 
باشد و در  بتواند موفق  نمایشگاهی  یک فرآیند 
راه رسیدن به آنچه امروز اتفاق افتاده به دنبال 
زنجیره های تولید ایرانی بودیم تا در قالب این 
را  مالی  جذب  توان  که  هایی  بخش  ها  معرفی 
دارند بتوانیم شاخص کنیم.وي با تاکید بر اینکه 
زنجیره شاخص تولید کالای ایرانی با دسترسی 
توجیه  اطراف  بازارهای  و  کشور  بزرگ  بازار  به 
اقتصادی خوبی را ایجاد می کند، افزود:امیدواریم 
فرصت  گذاری  سرمایه  حوزه  تقویت  با  بتوانی 
سازمان  نماییم.رئیس  کشور  وارد  را  جدیدی 
صنعت، معدن و تجارت خراسان رضوی با اشاره 
استان  در  کنون  تا  امسال  ابتدای  از  اینکه  به 
بالغ بر 742  اعتباري  با  85 پروانه بهره برداری 
عنوان کرد:90  است،  تومان صادر شده  میلیارد 
درصد مواد اولیه مورد نیاز تولید خودما در ردی 
های 1 و 2 طبقه بندی شده و از سوی وزارت 
صنعت، معدن و تجارت تایید و به بانک مرکزی 
رییس هیات  ادامه        .در  است  ارسال شده 
مدیره و مدیرعامل نمایشگاه بین المللی مشهد از 
ملي،  تولید  نمایشگاه تخصصي  برگزاري دومین 
کالاي ایراني از امروز تا 11 تیرماه در نمایشگاه 
بین المللي مشهد خبر داد.علیرضا هوشنگ  نژاد 
تخصصی  نمایشگاه  دومین  برگزاري  به  اشاره  با 
اظهار  ایران(  )ساخت  ایرانی  کالای  ملی،  تولید 
نمایشگاه  نمایشگاه،  این  با  همزمان  کرد: 
بین  نمایشگاه  در  دستباف  فرش  اختصاصی 
المللي برگزار مي شود.هوشنگ نژاد تصریح کرد: 
این نمایشگاه در تاریخ 7 الي 11 تیرماه جاري با 
حضور 200 شرکت در قالب 600 غرفه تولیدات 
خود را ارائه خواهد داد.وي با بیان اینکه وسعت 
به  به صورت تخصصی  نمایشگاه فرش دستباف 
این  کرد:  عنوان  است،  مترمربع  هزار   2 متراژ 
مولوی  و  ابوسعید  بهار،  سالن های  در  نمایشگاه 
و همچنین تولیدکنندگان پوشاک و سایر صنایع 
 b2 . b1 در سالن های فردوسی، انوری و تالار
برگزار مي شود.رییس هیات مدیره و مدیرعامل 
امیدواري  ابراز  با  مشهد  بین المللی  نمایشگاه 
در  نمایشگاه  تولیدي  واحدهاي  رشد  به  نسبت 
با  نمایشگاه  این  افزود:  اقتصادي  شرایط موجود 
اقتصادی واحدهای  توجه به شرایط و مشکلات 
در  است..وي  داشته  رشد  درصد   15 تولیدی 
پایان اضافه داشت: افتتاحیه  این نمایشگاه عصر 
نمایندگان  اجرایی،  مسوولان  حضور  با  امروز 
رضوی  قدس  آستان  واحدهای  و  شورا  و  مردم 

برگزار مي شود.

مدیر امور آب و فاضلاب منطقه علی آبادکتول:
 صرفه جویی در مصرف آب باید از 
سوی شهروندان جدی گرفته شود

علی  منطقه  فاضلاب  و  آب  امور  مدیر 
کتولی  هدایتی  حسن  با  دیدار  در  آبادکتول 
در  جویی  صرفه  گفت:  شهرستان،  این  فرماندار 
مصرف آب باید از سوی شهروندان جدی گرفته 
و  آب  شرکت  عمومی  روابط  گزارش  شود.به 
محمدجعفر  مهندس  گلستان،  استان  فاضلاب 
خشکسالی،  دلیل  به  امروزه  افزود:  مزیدی 
الگوی  رعایت  عدم  و  مصارف  روزافزون  افزایش 
مصرف دچار چالش های جدی شده ایم و گذر 
طلبد.به  می  را  مردم  راسخ  عزم  بحران  این  از 
گفته وی، بحران آب یکی از مهم ترین دغدغه 
های مسئولان است که برون رفت از این حالت 
مصرف  در  مردم  مختلف  اقشار  مشارکت  با  جز 
بهینه منابع آب و الگوی صحیح مصرف خانواده 
ها میسر نخواهد شد.در ادامه فرماندار شهرستان 
علی آبادکتول گفت: فرهنگ کاهش مصرف آب 
شهروندان  و  شود  داده  آموزش  مردم  به  باید 
سرلوحه  را  ملی  سرمایه  این  در  جویی  صرفه 
و  ها  ارگان  افزود:  دهند.وی  قرار  خود  زندگی 
در  جویی  صرفه  باید  نیز  دولتی  های  سازمان 
تا  مصرف آب را در دستور کار خود قرار دهند 
با همکاری و همدلی یکدیگر این بحران را پشت 

سر گذاریم.

برگزاری جشنواره نجات آب در 
شهرهای استان گلستان

مدیر دفتر روابط عمومی و آموزش همگانی 
گرما  فصل  آغاز  با  همزمان  گفت:  گلستان  آبفا 
گلستان  استان  شهرهای  در  آب  نجات  جشنواره 
برگزار می شود.به گزارش روابط عمومی شرکت آب 
و فاضلاب استان گلستان، رقیه ایوبی در گفتگو با 
پایگاه خبری شرکت افزود: شرکت آب و فاضلاب 
استان گلستان با همکاری سازمان فرهنگی ورزشی 
شهرداری گرگان و صدا و سیمای استان گلستان در 
راستای ترویج فرهنگ صحیح مصرف آب در بین 
اقشار مختلف جامعه نسبت به برگزاری جشنواره 
این  وی،  گفته  است.به  کرده  اقدام  آب  نجات 
جشنواره از هفته دوم تیرماه آغاز می شود و تا پایان 
فصل تابستان ادامه خواهد داشت.ایوبی تصریح کرد: 
این جشنواره در 10 محله در شهر گرگان و سایر 
شهرهای استان در قالب نمایش، طنز و موسیقی 
و مسابقه برای عموم مردم برگزار می شود. وی با 
تاکید بر ضرورت آموزش شهروندان برای نهادینه 
کردن فرهنگ صرفه جویی گفت: در حال حاضر 
با کمبود جدی آب در سطح کشور مواجه هستیم 
و متاسفانه هنوز هم بخش زیادی از جامعه خطر 
کم آبی را چنان که باید درک نکرده و یا آگاهی 
لازم در خصوص نحوه مدیریت مصرف آب ندارد.
ایوبی اطلاع رسانی و تغییر شیوه الگوی مصرف آب 
را امری ضروری دانست و گفت: اصلاح روش های 
مصرف آب در خانواده ها می تواند تا حدود زیادی از 
هدررفت آب پیشگیری کند.وی افزود: امروز نیازمند 
همت همگانی برای ترویج فرهنگ مدیریت صحیح 
آب در جامعه هستیم و معتقدیم تحقق این مهم از 
عهده چند دستگاه به عنوان متولی امر، خارج بوده 
و همه باید برای دست یابی به این امر، تلاش کنند.
آبفا  آموزش همگانی  و  روابط عمومی  مدیر دفتر 
گلستان با بیان اثرگذاری بیشتر آموزش چهره به 
چهره به شهروندان، گفت: این جشنواره در راستای 

آموزش چهره به چهره شهروندان برگزار می شود.

کریمیان رییس هیات نجات غریق مازندران:
هیات نجات غریق مازندران قبل از ما فقط یک دُکان بود

 مازیار ناساری- سرویس ورزشی مازندران-
حاج نقی کریمیان رییس هیئت نجات غریق مازندران 
را عهده دار است کسی که با آمدنش این هیات تکانی 
به خود داده و انتظار روزهای بهتر هم می رود. وی می 
گوید: هیات نجات غریق مازندران قبل از ما فقط یک 
دکان بود که صبح ها کرکره اش را بالا می دادند و می 
گفتند الهی به امید تو همچون کاسبان بازار.. این مسئول 
که بعد از خواجه کلایی به عنوان سرپرست نجات غریق 
استان معرفی شد در این خصوص بیان داشت: بعد از 
اینکه پیشنهاد ریاست به بنده داده شد، اول نپذیرفتم 
انتخاباتی شرکت کردم  و بعد از هشت ماه در مجمع 
که از بین 10 کاندید مثل آقای خلیلی و دیگر دوستان، 
علیرغم  ادعای برخی افراد مبنی بر رای اول، بنده به 
عنوان نفر اول معرفی شدم و این مسئولیت را عهده دار 
شدم.وی اظهار داشت: بنده از سال 73 به خانواده نجات 
غریق پیوستم و از سال 77 به عنوان غواص مشغول 
کار شدم و بعد از آن به عنوان مدرس غواصی کارم را 
آغاز کردم. علاوه برآن به عنوان مدرس نجات غریق و 
همچنین به عنوان سکان بان در لنج هم فعالیت می 
کردم. بعد از آن به عنوان فرمانده ناو مشغول فرماندهی 
شدم و همین طور قایق ران و جت رانم هستم .کریمیان 
افزود: تمام مراحل و مدارج دریایی را با مدرک طی کردم 
و بعد از چند سال به عنوان مسئول سه منطقه شمالی 
از طرف مهندس میرسلیم منصوب شدم .این مسئول 
خاطرنشان کرد: در سال 93 به عنوان مسئول مرکزی 
بهنمیر،بابلسر،  شهرهای  شامل  که  مازندران  منطقه 

بود،  رویان  و  نور  محمودآباد،  سرخرود،  فریدونکنار، 
مناطق  این  مسئولیت  دلیل  این  به  و  شدم  منصوب 
تا درصد غریق  واگذار شد  بنده  به  از خواجوندی  بعد 
با آمدن بنده شاهد  ها کمتر شود که در همان سال 
حدود 52 درصد کاهش این آمار بودیم.نقی کریمیان 
با اشاره به اینکه از سال 96 درصد غرق شده ها خیلی 
کم شده، افزود: ما در طول هفته برای بچه های نجات 
غریق مازندران کلاس های خاصی برگزار می کنیم که 
به دریا و اشخاصی که در سواحل  کاملا حواس شان 
مازندارن شنا می کنند، باشد. وی ادامه داد: تمام تلاش 
خود را برای پوشش دادن سراسر مازندران به کار بسته 
ایم و تمام جاهایی که برای شنا کردن ممنوع می باشد 
را  مامور جداگانه گذاشتیم و در مجموع تمام ساعات روز 
در هفته درکنار سواحل مازندران در حال گشت زدن 
هیات  از  هفتگی  کتبی  گزارش  ارائه  هستیم.کریمیان 
های نجات غریق را از دیگر اقدامات انجام گرفته این 
هیات ذکر کرد و گفت: ما حدود دوسال و نیم است که 
سکان هیات نجات غریق مازندران را به دست گرفتیم 
از همه اعضا در هیئت استان می  اولین چیزی که  و 
خواهم، بحث اخلاق مداری است و عنوان کردم که باید 
به عنوان ناجی غریق در کنار دریا با مردم درست برخورد 
شود چرا که مسافرانی که به شمال و دریای مازندارن 
سفر می کنند، برای ما قابل احترام می باشند.رییس 
هیات نجات غریق مازندران ابراز داشت: از زمان ورودم 
تاکنون ریالی حقوق دریافت نکرده ام و تمامی کارهایی 
که تا به امروز انجام داده ام به خاطر عشق به این کار 

بوده است.کریمیان افزود: بنده وقتی شاهد کاهش درصد 
غرق شده ها در سطح دریای مازندران هستم و از سوی 
دیگر وقتی می بینم مردم با رضایت دریای مازندران را 
ترک می کنند، همین امر برای من بزرگترین دستمزد 
است و بنده  حتی برای دستمزد نجات غریق ها در 
از جیب خودم  سطح استان نگران هستم  و اگر شده 
هزینه می کنم  که دستمزدها را پرداخت می کنم کاری 
که تا به امروز هیچ هیاتی نکرده  است.حاج نقی کریمیان 
ابراز داشت : زمانی که من ریاست هیات نجات غریق 
بابلسر شدم در همان سال، حوادث دریا 37 کشته داده 
بود که با حضور بنده این آمار به 9 نفر تقلیل یافت که 
در طول تاریخ بابلسر بی سابقه بوده است.این مسئول 
استانی افزود: ما با عملکردمان در سطح استان و کاهش 
غریق،کاملا خود را در این رشته ورزشی در استان ثابت 
کرده ایم و همچنان هم با قدرت به جلو می رویم و 
هیچ گاه حرف ها و شایعات دیگران ذره ای از پشتکار 
و تلاش ما برای پیشرفت اهداف مان کم نمی کند چرا 
که مهمترین هدف ما دریای مازندران و سالم بودن آن 
و کاهش آمار فوتی ناشی از غرق شدن است.این مسئول 
در پایان یادآور شد: وسایل و تجهیزات این هیات در 
دوره های سابق آنگونه که باید محافظت می شد تا به 
روسای بعدی تحویل داده شود، متاسفانه این عمل زیاد 
جدی گرفته نشد و هیات جدید علیرغم مراجعات مکرر 
به بازرسی موفق به دریافت این تجهیزات نشد و تقریبا 
فعالیتش را دست خالی آغاز نمود که اکنون به شرایط 

مطلوبی رسیده است.
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